

## TABLE OF CONTENTS

## 目 录

### 微生物合成茴香醛的研究进展

#### Research Progress in Synthesis of *p*-Anisaldehyde by Microorganisms

林谦.....161

### 艾滋病病毒感染与肠道菌群之间的相互作用关系研究进展

#### Progress in the Interaction Relationship between HIV Infection and Gut Microbiome

张馨予, 阳伊蕾, 赵乃睿, 李悦绮, 赵威.....167

### 生物矿化的研究进展及其应用

#### Research Progress and Application of Biomineralization

黄美玉, 王纪晗, 徐毓东, 耿合定, 赵辉, 闫华晓, 韩作振.....175

### 嗜盐菌对高盐废水处理的研究进展

#### Research Progress on the Treatment of Hypersaline Wastewater by Halophilic Bacteria

魏莉荣, 王纪晗, 徐毓东, 耿合定, 赵辉, 闫华晓, 韩作振.....182

### 硒浓度和培养时间对中华羊茅内生真菌 *Epichloë* sp. 固体培养菌丝体矿质营养的影响

#### Effect of Se Concentration and Culture Time on Mineral Nutrition in Mycelia of *Epichloë* sp. from *Festuca sinensis* in Solid Culture

周连玉, 焦璐, 巨家升, 蒋霞, 乔枫.....189

### 南宁铁路地区食品安全风险微生物检测结果与分析

#### Results and Analysis of Microbiological Tests for Food Safety Risks in Nanning Railway Area

陆霄芳, 蒋影, 冯军, 林国佳.....197

### 吸收法测定纺织品抗菌性能的不确定度评定

#### The Uncertainty Evaluation of Absorption Method in Antibacterial Activity of Textile

胡凌云, 射本康夫.....202